
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 504

Af ministerens svar på SAU alm. del – spørgsmål 285 fremgår det, at ministe-

ren ikke ønsker at fjerne momsbagatelgrænsen på eksempelvis kinesiske net-

butikkers varer, med henvisning til det gebyr PostNord tager for at lægge

moms på varens værdi. PostNord i Sverige har netop indgået aftaler om ind-

hentning af moms med bl.a. Wish.com, som overflødiggør gebyret for moms-

behandlingen. Kan ministeren redegøre for, hvordan denne model fungerer,

og vil ministeren undersøge, om den kan indføres Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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